
(K)                  Opusťme nyní počítač z minulého dílu, protože my už víme, že jak se o
něj budeme starat, tak ho budeme moci využívat. Doufám, že se pomalu
přesvědčujeme, že nic není náhoda. Než se opět vrátím k tématu symbolu „5“,
pokusím se Vám ukázat zajímavou věc. Ono to však až tolik překvapivé není.
Povívejme se na Vaši čtenářskou účast jednotlivých dílů Pansofie a to prvních 9
resp.10 dílů.

(??)                 Proč jen prvních 10 dílů?

(K)                  Protože dalších 9 dílů ještě nemáme a musíme si nechat nějaký
odstup pro analýzu. A proč 9 dílů? No protože jsem se Vám snažil celou dobu
dokázat, že i lidé jako bytosti a jejich společenské je podřízeno zákonům Universa,
které se Pansofie snaží odhalit pro všechny, kteří mají zájem. Symbol 9, jak uvidíte
symbolizuje existující uzavřený energetický systém BYTÍ a cykly v jeho chování.

(?)                       Jaká byla statistika  návštěvnosti k 18.2.2003 v 8.00 hodin?

(.)                       To nevím, ale VY jste si to jistě poznamenal.

(K)               Ano a můžete si to u Jirky Maška zkontrolovat. Doufám, že mě
nepodezíráte z manipulace či lži.
Takže 1. díl   665 lidí   100%

2. díl   471          70
3. díl   421          63 ……cca 2/3
4. díl   347          61,7
5. díl   359          63
6. díl   282          51 … 1/2
7. díl   239          35
8. díl   247          42
9. díl   220          39

10. díl   163          30% ….1/3

To je klasický příklad zlatého řezu a Fibonnaciho posloupnosti.

(??)         Můžete mi to prosím vysvětlit, co tím myslíte?

(K)          Zamysleme se nad stavem mysli a následným chováním každého ze
čtenářů. Co vidíme? Jaké mohli být jejich úvahy a pohnutky pro další jednání.
1. díl …. přečetlo 665 lidí …. To je něco nového resp. mohlo by to být něco nového.

3. díl….  1/3 lidí ztrácí zájem, protože text není příliš duchovní a je příliš fyzikální.
Samotný princip výkladu je odradil nebo jim text připadá známý. Proč investovat do
něčeho, co znám nebo mě nebaví. Výsledek je 2/3 účast z té původní. Vše je jen
naše rozhodnutí a proto to činíme.

5. díl…    jak vidíme do středu se dostali 2/3 lidí. Po vlastním smyslovém rozboru
přečtených 5 dílů a zvážení PRO a PROTI se na druhou stranu rovnice BYTI podařilo
projít jen 50%.



Jak víte v díle č.9 jsme hovořili o symbolu „6“ jako symbolu zrození. Transformace
energetického systému může proběhnout jedině zevnitř resp. vnitřním pochopením a
vnitřní změnou. Nikoho nelze na trvalo z manipulovat bez jeho vnitřního vědomého či
nevědomého souhlasu. Znamená to, že pouze vnitřní transformací se můžeme
posunout ze své původní  formy BYTÍ ( ze symbolu „9“ ) do nového vyššího cyklu
BYTÍ. V případě špatných investic do nižšího cyklu BYTÍ. Podívejme se, co se
statisticky stalo se čtenáři. 10. díl přečetla jen 1/3 původních čtenářů. To je přesně to,
o čem mluvíme.

(??)               Můžete to vysvětlit ještě jinak?

(K)                 Dobrá, řekli jsme si, že každá bytost, tedy i určitá společnost se dělí na
3 resp. 9 těl, vrstev. Víme, že první umí sčítat, druhá umí i násobit a třetí umí i
umocňovat. Snažil jsem se Vám ukázat, že pro transformaci do vyššího BYTÍ je
potřeba projít všemi třemi stádii. Uspět může jen ten s největším stupněm správného
vědomého či „nevědomého“ poznání. Je to 1/3 společnosti. Jsou to Ti, kteří již umí
umocňovat. Zasloužili se svými rozhodnutími o svou energetickou koncentraci a o
svůj stav poznání. Nyní se pohybují rychleji než  ostatní. Ale i oni mohou udělat
chybu a v takovém případě za ni platí samozřejmě více než Ti druzí. Projít mohla jen
1/3 lidí.

(??)                 Připadá Vám to spravedlivé a není to jen náhoda?

(K)                Připadá mi to velmi spravedlivé. Bůh, Lucifer i celé Universum jsou
velmi spravedlivé bytosti. Nikoli Ďábel. O tom budeme mluvit v druhé části Pansofie.
Jen nám to v našem pojetí času nějak uniká. Pokusím se Vám dále dokázat, že nic
není náhoda.  Znova opakuji, že vše je naše volba a my se můžeme kdykoli
rozhodnout jinak resp. podle našeho stavu BYTÍ, stavu poznání či stavu koncentrace
energie v nás.

(??)                  Co z toho plyne pro mne jako čtenáře či posluchače? Lze učiniti
nějaký závěr?

(K)                     Jistě. Mé i Vaše kroky řídíte nejen Vy sami, ale i vyšší bytosti
nacházející se v tomto prostoru a zprostředkovaně ve všech vyšších prostorech.
Podobně jako jsou řízeny Vaše jednotlivé buňky ve Vašem těle. Naše jednotlivá vyšší
těla se nám tímto snaží ukázat svou existenci  uvnitř nás. O to stejné se snaží i vyšší
bytosti kolem nás. Toto tisíciletí bude především o komunikaci na všech úrovních
BYTÍ. Zkusme to přijmout jako fakt. Přijměte to, že nic není náhoda a jak již bylo
mnohokráte řečeno, milujte vše stejnou vahou, protože vše je součástí jedné
obrovské bytosti Universum.

Vraťme se však k našemu symbolu „5“ a pokusme si k němu povědět vše tak,
abychom se společně mohli vydat k novému zrození v symbolu „6“ a k vyšším
stavům a pohybům fyzického i duchovního BYTÍ resp. jeho pochopení.

(?)                        Umíme říci, co nám symbol „5“ symbolizuje svou polohou uprostřed
číselné řady resp. jako stav BYTÍ každého energetického systému, bytosti, archetypu
v tomto Universu?



(.)                     Řekl jste, že měří, testuje a váží toky energií.

(K)                     Protože si celou dobu dokazujeme a je obecně známo, že není stavu
bez pohybu a pohybu bez stavu. Víme, že každý systémem má, ať chce nebo
nechce, ve větší či menší míře své vstupy a výstupy na nějaké energetické úrovni.
Kdybychom tyto výstupy neměli, jako bytosti, na té které úrovni přestáváme
existovat.

(?)                      Jestliže jsme si vysvětlili, že bez energetických vstupů a výstupů
nemůžeme existovat. Co je pro nás důležité?

(.) Důležité bude, jaké energie do svého systému vpustíme. Co
s nimi náš systém vědomě i nevědomě udělá, a které energie a v jaké podobě
vypustíme ze svého systému. Proto máme ony smysly, že?

(K)                       Přesně tak. Máme-li BÝTI harmonickými bytostmi, tok vybraných
energií skrze náš systém, by měl být, co nejplynulejší. Tím dlouhodobě udržíte
vyváženost svého systému BYTÍ a můžete pracovat na vyšší harmonii.

(?)                            Víte proč, Vám to bude umožněno?

(.) Ne.

(K)                            Bude to proto, že Váš systém bude mít volnou energii pro práci
na harmonizování a ne na řešení problémů vzniklých v systému špatným tokem
energií. Špatný tok je částečné či úplné zablokování toku energií uvnitř systému a ze
systému a nebo nevpuštění potřebných typů energie do systému. Jinými slovy při
disharmonii musí Váš systém vynakládat energii na řešení jiných problémů než, aby
mohl pomýšlet na růst. Špatné rozhodnutí o využití určitého typu a množství energie
má za následek ztrátu energie resp. ztrátu koncentrace energie systému.

(??)                          Dobře. Chápu, ale někdy musím směřovat energii do místa,
kde cítím či vím o problému. To, mám tu energii dávat jinam?

(K)                      Vše je Vaše rozhodnutí. Vy přeci děláte to, co považujete za
důležité v ten daný okamžik. Nejde o nic jiného než o postupné koncentrování
energie do určitých míst s cílem jejich harmonizace z našeho pohledu vnímání BYTÍ.
Všem je to jasné u základních životních funkcí dýchání, pití, přijímání potravy,
bydlení. Můžeme to říci i jinak. Je nám to jasné u fyzikálních a chemických zákonů.
Ty nezpochybňujeme. U biologických však už to není, tak zřejmé. Ničíme nevědomě i
vědomě svůj systém tím, že určité činnosti či nečinnosti tlačíme do extrémů jako je
dlouhodobé hladovění či přejídání, kouření, alkoholismus, odmítání reprodukční
funkce systému, …. . V nejvyšším typu pohybu, ve společenském pohybu je to ještě
složitější rozlišit. Zde si současná společnost nejvíce vybudovala destruktivní normy,
které celou společnost brzdí v jejím vývoji. Společnost tím narušuje energetické toky
uvnitř Universa. To znamená, že vyšší bytost Universum nemůže dlouhodobě trpět
narušení toku energií, byť ve své periférii.  Ale o tom později v druhé části Pansofii
v „Průvodci chaosem“.  Opět jsem trochu odbočil, ale ono to se symbolem „5“ velmi
úzce souvisí.



(??)                         A můžete mi to vysvětlit jak?

(K)                        Řekli jsme si, že chceme-li prosazovat a pracovat na harmonii,
musíme pečlivě hlídat tok energií na vstupu, uvnitř systému a na výstupu ze systému.
K tomu, jak jsem se Vám snažil vysvětlit slouží a Universu také, jedny jediné smysly.
V každém reálném okamžiku BYTÍ vážíme, měříme svými resp. jeho smysly a
rozhodujeme se o svém budoucím BYTÍ.

(.)                        Aha. Nyní už začínám chápat, že se musím starat o všechna
svá těla, pokud možno vědomě na všech úrovních BYTÍ.

(?)                            A děláte to? Pochopili jsme, jaké všechny úrovně to jsou?

(K)                            Nejdříve si vůbec musíme uvědomit, že nějaké úrovně existují.
Zjistit, jak celý mechanismus funguje a teprve potom můžeme dělat vědomé zásahy
do energetických toků. Vědět kde, jak a proč slaďovat a harmonizovat energetické
toky.

(??)                         Mohl byste dát nějaký příměr či příklady.

(K)                           Dobrá dejme si vymyšlený příběh. Kdy se budeme  snažit
pochopit energetickou situaci v jednajících lidech a jejich okolí. Nezapomeňme, že
stále měříme energie a volíme svoji cestu na základě naší smyslové analýzy, na
základě našeho stavu zkušeností a poznání s určitým cílem našeho JÁ resp. našich
JÁ. Jsme jen malou buňkou obrovské bytosti Universum. Vymyslel jsem si příběh, ve
kterém třeba nalezneme některé paralely BYTÍ.

Kdysi dávno ve starověku v deltě velké řeky sídlil kmen.  Život v těch místech byl
však  horší a horší. Změna počasí učinila z tohoto místa bažinatou oblast, kde vše,
co se zasadili, shnilo a lidé byli stále nemocní. Nikdo nechtěl opustit staré místo bez
nahromaděného majetku. Jen jeden kluk a dívka si vzali jen to nejnutnější a odešli
proti vůli rodičů a kmene. Vlastně utekli, aby si zachránili holý život. Ostatní byli
zbabělí a jejich nesváry jim brali energii pro společné rozhodnutí. Odešli jen oni.

Brzo však nastal první problém. Jak se dostat přes rozvodněnou řeku i s tím
málem, co měli sebou. Bahnitý břeh. Silný proud uprostřed řeky. Nebezpečí
plovoucích stromů a chlapci ještě nebylo dobře, protože snědl plesnivý chléb. Jiný
nebyl. Neměli se vydat na cestu na jaře? Počkat do léta, kdy je vody v řece méně.
Ale nemohli čekat. Museli riskovat, když jejich rodiče neopustili tuto oblast dříve.

Brodili se bahnem, které jim připomnělo špatné rodinné a kmenové vztahy.
Zřejmě museli takovou zkoušku podstoupit. Chlapec byl lepší plavec, ale měl z jídla
žaludeční potíže. Takže na tom byli oba stejně. Museli odhodit i ty věci, které měli,
protože by je samotné bahno pohltilo. Konečně bahno končilo a stojatá voda se
dávala pomalu do pohybu. Uprostřed řeky, ve velkém proudu se snažili držet při
sobě. Plavali proti proudu, jak to jen šlo. Ale chlapci se udělalo, tak zle, že se začal
topit. Tu se řekou hnal i velký kmen stromu, kterého se oba chytli. To je zachránilo.
V další zátočině řeky kmen uvízl na protějším bahnitém břehu. Zde vylezli unavení a
špinavý od bahna,  ale šťastní se vydali dále směrem k horám.

Nyní udělám skok do novověku a ocitáme se u ženy a muže, kteří se rozhodují,
zda emigrovat z totalitní země či zůstat a pokusit se o změnu společnosti. Mohou být



potomky našich lidí ze starověku, ale mohou mít i jiný vztah. Jaké mají možnosti?
Nahromaděný majetek naložit do starého auta a cestou přes hory a peřejnaté řeky se
pokusit projet. Vědí však že, když se něco po cestě stane, nemají šanci na přežití.
Muž má fobii z vody a výšek. Ze země již uteklo velmi mnoho lidí. Země má málo
lidského potenciálu ke změně. Druhou volbou je změna podmínek BYTÍ v zemi.
Těch, které lidé změnit mohou. Volí tuto druhou cestu. Jejich staré auto by
nevydrželo cestu přes hory. A kdo nastartuje změnu podmínek v této zemi. Neměly
by na téhle planetě vznikat bílá místa tam, kde se dá žít a přesto tam nikdo nežije. A
naopak jiná místa jsou nesmyslně přelidněná. Proto lidé symbolicky vzali do náruče
celou společnost a všichni společně se rozhodli pro změnu podmínek BYTÍ. Začali
prosazovat změny, které tím postupně měnili a harmonizovali celou společnost. Učili
své děti, že dobře investovaná  energie se vždy vrátí. Pro všechny platila stejná
pravidla a nikdo nemohl mít výhody, které si nezasloužil, protože věděli, že nad vším
bdí Bůh a Universum. Nechtěli opakovat chyby svých předků. Dospěli k poznání
podstaty BYTÍ v podmínkách vyššího celku Universa.

(??) Je možné, že bychom udělali nějaká poučení či pravidla z tohoto
příběhu?

(K)                    Při čtení toho textu nás může napadat mnoho variant, které mohli ti
lidé udělat jinak. Zkusme naznačit některé myšlenky, které doufám, podrobněji
okomentujeme až v Průvodci chaosem resp. druhé části seriálu. Některé ze zásad:

- manipulace lidí bez jejich vnitřního přesvědčení pro změnu, nedovolí trvalou
transformaci pro tu určitou věc

- jakákoliv manipulace, boj pro rozdílnost  názorů bere energii oběma stranám
- žádná energie se neztrácí jen se přelévá na jiné místo
- nutnost činiti rozhodnutí včas, ve správné době a mít pevné přesvědčení, proč

konám tak, jak konám
- problém rozporného vztahu mezi strachem Vašeho  Ega a intuicí Vašeho Ega
- Ego se v první řadě snaží přežít
- nutnost zřeknutí se určitých výhod, víme-li že, tyto výhody máme díky

špatnému rozhodnutí, které nás zavedlo do slepé uličky
- nutnost zbavovat se dis-harmonizujících energií
- pozorovat větší i menší životní příhody, nic není náhodné
- životní úkoly jsou karmicky dané našim chováním v minulých životech i tomto,

nesplněné úkoly se opakují s větší  a větší razancí
- nutnost sledovat své energetické investice ve formě vstupů (ale i výstupů z )

do systému na úrovni hrubohmotné i jemnohmotné, tyto vstupy ( výstupy)
budou ovlivňovat naše BYTÍ

- nutnost odhadnutí své energetické síly v určitém prostředí, ale ne se strachem
z BYTÍ

- vnímat vše, co nám připadá jako náhoda
- vnímání a zastavování každého extrému nesladěného s celkem
- vážit každé rozhodnutí, nejsou malá a velká rozhodnutí, všechna ovlivňují náš

život a naši životní pouť
- naučit se pracovat i s omezeným množstvím energie, měřit a řídit své

investice a kumulovat je do určitých kvant v určitých časových cyklech
- rychlá cesta může být reálná, ale bývá velmi často energeticky náročná



- sledovat oddělování, slučování a komunikaci energetických vrstev na všech
úrovních

- hledat symboliku, náznaky a signály pro rozhodnutí v jednotlivých životních
situacích

- nutnost vzájemné spolupráce při snaze dosáhnout něčeho nového, vyššího
stavu BYTÍ

- pochopit nesmyslnost svého strachu
- podporovat snahu o vědomé BYTÍ a pochopení BYTÍ
- nebát se plánovat a realizovat své sny a ideály do reality
- nutnost pracovat na všech úrovních BYTÍ
- v životě máme vždy tolik energie, abychom splnili ten úkol, který splnit máme

v dané etapě života
- pamatujme, že schémata života se opakují a vracejí, jsou všude zabudovaná

ve stejné struktuře 1,2,3,4,5,6,7,8,9  ve stavech a pohybech BYTÍ
- nutnost odpovědnosti nejen k sobě, ale i rodině, národu, lidstvu, Universu
- nutnost postupných investic do oblastí s největší disharmonií až do celkového

sladění systému BYTÍ
- nezapomeňme, že všechny děje v Universu jsou archivovány, jak na úrovni

makrosvěta, tak i mikrosvěta, chcete-li v podvědomí a DNA jednotlivých
systémů

- pamatujme, že před žádnou životní zkouškou neutečeme
- prosazování jakéhokoliv extrému do systému, je pro systém destruktivní
- nestačí jen cestu znát, ale také po ní jít
- kumulace dobrých investic do jednotlivých částí posiluje a harmonizuje celek
- za opakované chyby se platí vždy vyšší energetickou ztrátou než u předchozí

chyby
- pro všechny podsystémy v systému musí platit stejná pravidla, jinak je jen

otázkou času, kdy se systém začne hroutit do disharmonie
- poučme se a jednejme nejen pro své BYTÍ, ale i pro vyšší BYTÍ
- poznání je důležitým základem pro volbu životní cesty

Příště se vrátíme ke smyslové analýze obecně.


